
6.3 Zijn er nog onderwerpen die u mist ten aanzien van een gezonde fysieke of sociale leefomgeving. 

 

 Nee 

 geen 

 de vlieghinder beperken. vooral in de nacht. 

 meer aandacht voor stralingsgevoelige medeburgers. 

 Beleid tegen stikstof, fijnstof en geluidsoverlast 

 waarom moeten er hangplekken voor jongeren worden gebouwd in het dorp, dit 
veroorzaakt overlast. Beter is het om geld te investeren zodat ze bij sportclubs kunnen en 
anders moeten ze maar gewoon op hun eigen terrein chillen 

 Bij 6.1.1 wordt gesteld overlast "verder" te verminderen. Echt voelen voor mij, als nieuwe 
bewoner, de inspanningen als zeer marginaal en zou hier veel actiever en steviger op 
geacteerd moeten worden. 

 Meer openbare speelplekken, en andere openbare ontmoetingsplekken verspreid door de 
buurt.  

 je kan als gemeente ervoor kiezen om in de toekomst niet meer met stenen en beton te 
bouwen maar alleen nog maar houtbouw ofwel houtskeletbouw toe te staan. Dit is 
momenteel net zo goed. en veel milieuvriendelijker. 

 "Terugdringen vliegverkeer, wijzigen landingsprotocol (grotere hoogte vliegen). 

 Lawaai-overlast A9 en treinen terugdringen 

 Geluid en fijnstof-metingen (woningen langs) drukke wegen en publiek verantwoorden." 

 Ja zeker! Ik vind dat in een dorp als Heiloo waarin de ruitensport veel beoefend wordt, het 
aantal ruiterpaden zeer beperkt is. Bovendien worden de ruiterpaden die er zijn zeer slecht/ 
nagenoeg niet onderhouden, waardoor de ruiterpaden die er zijn in zeer slechte staat zijn. 
Een groot deel van het jaar zijn ze daarom niet te gebruiken.  

 Beter onderhoud van de fietspaden, op veel plekken stuiter je van de fiets af en is asfalt stuk 
en los. Of wortelgroei eronder waardoor het omhoog komt. Ook de ruiterpaden kennen 
nauwelijks onderhoud. Zorg eens voor een goede aanvulling van grond in bos, zonder dat je 
min.30 cm wegzakt. Snoeien van bomen en struiken daar.  

 Een goed functionerende en bereikbare (!) dokterspost in het dorp 

 (Weer) een bereikbaar en goed functionerend politiebureau in het dorp 

 Een soort SOS-post voor hulp bij acute problemen, al dan niet exclusief voor oudere 

 Ik denk dat echte samenwerking tussen de westerse manier van kijken naar gezondheid en 
de “oosterse” manier van kijken naar gezondheid er te weinig is. Kijk maar hoe er met deze 
pandemie wordt omgegaan. Er wordt volledig aan de achterkant medisch ingegrepen door 
vaccinatie en ziekenhuisopname. Ons leven moet op slot want er zijn te weinig bedden en 
personeel, het vaccin is er nog niet, de vaccinatie graad is nog te laag, er is een nieuwe 
variant. Maar .... hoe komt het wat we ziek worden? Wat kunnen we zelf doen om beter te 
worden. Hoe kunnen we algemeen welzijn EN ook fysieke gezondheid bevorderen? Het is 
denk ik alles bij elkaar. EN terugdringing van gifstoffen en promoten van gezond eten en 
gezonde producten. Laat de boeren van Heiloo voor Heiloo biologische producten maken. 
Hoe krijgen we die gezonde produkten dan bij zoveel mogelijk mensen? Ok, dit gaat 
misschien te ver... maar, als we de boeren een eerlijke prijs geven voor een zo gezond 
mogelijk product voor mens en bodem...  Als meer mensen gezond eten en drinken en 
bewegen en sociaal bezig zijn...  

 een opmerking er zijn nog nauwelijks boeren in Heiloo ,maar het aantal mensen dat hout 
verstookt is verhoudingsgewijs enorm. 

 Een fietspad rechtsaf aan het eind van de Zeeweg, zodat je niet over hoeft te steken en 
vervolgens nog een keer als je naar Alkmaarse sporthal wilt gaan.  



 Als de aansluiting op de A9 een feit is zou de Kennemerstraatweg een eenrichtingsweg 
mogen worden. Je kunt de A9 bij Heiloo af of via de Kooimeer. Dus 2 goede mogelijkheden 
om je (t)huis te bereiken. 

 Er wordt geen aandacht aan kerkelijke voorzieningen besteed. 

 Beter contact vrijwilligerswerk met gemeente. 

 "Creeren van speelplek voor kinderen of gemeenschappelijke jeu de boule baan in het 
Blockhovenpark...bijvoorbeeld in de groenstrook naast de Zandersloot...en meer bankjes op 
goede plekken in de wijk als ontmoetingsplek o 

 Nieuw: stimuleren van zitplek maken aan de rand van voortuinen" 

 Trimparcours buiten met oefentoestellen verdeeld over het parcours. Bijv. ca. 5 km met om 
de 750 mtr. een oefening. 

 nee 

 nee 

 In Heiloo is een dringende behoefte aan meer speelplekken voor kinderen. Te denken aan 
speelplein, maar ook voetbalpleintjes/ pannaveldjes met een hek.  

 Ik krijg steeds signalen dat inwoners van buiten zich na lange tijd nog steeds als import 
beleven. "Echte" Heilooërs spreken dat ook zo uit. Is een campagne om de voordelen van 
nieuwe Heilooërs onder de aandacht te brengen een goed idee? 

 Bevorderen van een bankje in de voortuin voor de sociale contacten.  

 "Ja, ik ben in de luxe positie dat mijn drie volwassen dochters en hun gezin ook in Heiloo 
wonen. 

 Ik heb niets te klagen. Wat als dit niet het geval was? Hoe zit het met de mensen in Heiloo 
die vereenzamen? Is het duidelijk of er voor hen voldoende aandacht en opvang is?" 

 Zaalruimte voor verenigingsactiviteiten 

 Zelf ben ik werkzaam als Sociaal makelaar bij BUUV in Haarlem en mij is opgevallen dat men 
voor hulp van buurtgenoten moet betalen in Heiloo. Een bedrag van €35,- en dat vind ik veel 
geld als je bijvoorbeeld maar 1 x per jaar hulp vraag voor het vervangen van een lampje.  
Daarnaast ben ik benieuwd wat er aangeboden wordt voor mensen met een kleine beurs, 
waar die €35 veel geld is. In Haarlem kan men gratis hulp krijgen, de aanbieder doet het ook 
gratis. De drempel is hierdoor erg laag om hulp te vragen. 

 Het aanbod van cultuur is nog helemaal niet aan de orde gekomen. Dat staat onder druk. 
 


